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w sprawie budowy obwodnicy drogi wojewódzkiej nr 724 oraz drogi Czerniakowskiej-bis

Składam interpelację w sprawie budowy obwodnicy drogi wojewódzkiej nr 724. Zwracam się

o udzielenie informacji na temat przygotowań do budowy tej drogi i jej wykonania w przyszłosci.

Wnoszę o przedstawienie stanowiska władz gminy w tej sprawie.

W uzasadnien:u dodaję, że wciągu ostatnich kilku lat czas dojazdu z KonstancnaJezorny do

Warszawy bardzo się wydłuży!. Plan V budowy kolejnydi deweloperskich osiedli w naszej niinie

wywołują obawy mieszkańców, że ten dojazd jeszcze bardziej się pogorszy. Dlatego uważam, że

budowa obwodnicy drogi nr 724 jest najważniejszą inwestycją, jaką władze gminy powinny podjąć we

wspótpracy z samorządem wojewódzkim w tej kadencji. Bez tej inwestycji nie jest możliwy dalszy

rozwój gminy.

Ponadto konieczne jest powrócenie do rozpatrywanej przed laty kwestii poprowadzenia

Warszawy do naszej gminy drogi Czerniakowskiej-bis, która będzie całkowicie alternatywną drogą

dojazdu do Warszawy, inną niż ulice Przyczókowa i Drewny.

Odpowiedź proszę przekazać do Biura Rady Miejskiej.

Marek Skowroński

Radny Rady Miejskiej
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